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Abstract (en)
[origin: CA1161888A] Disclosed is a power drive for electric switchgear in which the driving force is elastically transmitted to an actuating member,
for example, a handle. Thereby, tolerance compensation is provided to allow the drive motor to run into the end positions of the drive. A bending-
type spring is disclosed as an elastic power transmitting member which is arranged transversely to the direction of motion of a slide which transmits
the driving force to the switchgear. The bending-type spring can be connected to the slide. The bending-type spring can be a leaf spring, and more
particularly two parallel leaf springs. In the disclosed embodiments, the two parallel leaf springs are provided as a single U-shaped leaf spring having
parallel legs. The U-shaped leaf spring can either be supported at both ends thereof in the slide or the legs can be fasten-ed in a mounting body
connected to the slide.

Abstract (de)
Es wird ein Kraftantrieb für elektrische Schaltgeräte, bei dem durch eine elastische Übertragung der Antriebskraft auf ein Betätigungsorgan, z. B.
einen Handgriff, für einen Toleranzausgleich gesorgt ist, beschrieben, um einen Auslauf eines Antriebsmotors in den Endstellungen zu ermöglichen.
Als Mittel zur elastischen Übertragung der Antriebskraft dient eine reine Biegefeder (5), die quer zur Bewegungsrichtung eines die Antriebskraft
auf das Schaltgerät übertragenden Schiebers angeordnet ist. Diese Biegefeder kann mit dem Schieber verbunden sein. Anstelle einer einzelnen
als Blattfeder ausgebildeten Biegefeder können auch zwei parallel liegende Blattfedern vorgesehen sein, die zu einer U-förmigen Blattfeder (50)
vereinigt sind. Diese Blattfeder kann in dem Schieber entweder an beiden Enden abgestützt sein oder die Schenkel können in einem Montagekörper
(52) befestigt sein.
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